
 

   

 

Medlemsmöte Frösö Båtklubb 2024-03-12 
 

1. Ekonomi budget mm  

Bo redovisar ekonomin som är god 

- Rörelsekonto 79 000 kr. Fondkonto 124 000 kr 

- Fakturorna går genom nytt betalsystem som möjliggör att skicka ut 

fakturor elektroniskt. I de fall mejl inte finns så går brev automatiskt 

ut. 

- 37 medlemmar har inte betalt sin medlemsavgift. På 150 medlemmar 

är det ett stort tapp och motsvarar ca 22 000 kr. Andra påminnelsen har 

gått ut idag.  

 

2. Klubben och dess medlemmar  

Ca 10 medlemmar har lämnat båtklubben.  

 

3. Öppen diskussion om klubben, varvet, framtid, kanothuset, 

arrendeavtal, båtunionen, bygdemedel.  

- Arrendeavtalet löper på 5 år med möjlighet för kommunen att säga upp 

6 månader innan det löper ut. I de fall det inte sägs upp förnyas det 

med ytterligare 5 år.  

- Fröjdholmsloppet kommer att äga rum 6 juli där Jens Jonsson från 

klubben är vice ansvarig tävlingsledare. 2 klasser planeras, en motion- 

och en tävlingsklass. Starten sker i närheten av Badhusparken. 

Inskickat skiss hur det är tänkt att stängas av för att loppet ska kunna 

genomföras på ett bra sätt. Det kommer att bli ett evenemang som 

förhoppningsvis blir årligen återkommande. Kommer att innebära bra 

synlighet för klubben och de som ställer upp och hjälper till får t ex 

fritt inträde. Fortsatt information kommer. 

- Torrsättningen av båtarna upplevdes tidigt men det är samma 

tidsintervall som det har varit from juni med sjösättning vid 3–4 

tillfällen och torrsättning vid 3–4 tillfällen mellan september tom 1 

oktober. 

- Kanothuset – Nuvarande lösning för förvaring fungerar. Se över 

utrustningen och vad som ev behöver åtgärdas. 

- Bygdemedel och ansökningar av medel. 

Underhåll av kapellen har sökts genom bygdemedel. Se över var mer 

medel kan sökas.  



 

   

- Klubben skulle må bra av att skriva en verksamhetsplan som blir ett 

bra underlag vid t ex ansökningar av medel. Detta är ett uppdrag som 

styrelsen får och tanken är att det ska vara ett levande dokument. 

- Översyn av stadgarna inför nästa årsmöte och antal ledamöter i 

styrelsen. 

- Bosse avtackas i styrelsen för väl genomfört arbete under alla år 

 

4. Mötets avslutande  

Ordförande avslutar mötet  
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